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  Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne konaného dňa 07.07.2016 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Prítomní členovia: p. Eva Struhárová, JUDr. Martin Smolka (prišiel neskôr), Bc. Eduard 

Filo, JUDr. Ivana Hudecová, Dr. Jozef Hrubo 

 

Neprítomný: p. Martin Barčák 

 

Rokovanie viedla p. Eva Struhárová, predsedníčka komisie. 

 

Program:  

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

 

2. Rôzne 

 

3. Záver 

 

 

Komisia počtom hlasov 4 za, zo 4 prítomných členov komisie schválila program 

rokovania. 

 

 

K bodu 2. Rôzne 

 

Dr. Hrubo: žiada preveriť vstup áut (zásahových vozidiel) súkromných bezpečnostných 

služieb do pešej zóny v meste, preveriť, aké majú povolenia a dôraznejšie zakročiť, nakoľko 

tieto autá premávajú hocikedy po meste zadarmo. 

 

P. Struhárová + ostaní členovia komisie: chceli by sa zaoberať tým, že vyvstáva potreba 

riešiť neprimerane vysoký počet herní a výherných automatov v meste. Preto žiadajú 

štatistiku počtu herní a výherných automatov v meste. 

 

P. Struhárová: spýtala sa Mgr. Pavlíka, ako dopadla úloha z minulého zasadnutia komisie – 

preposúdenie odkázanosti p. Gálika. 

Mgr. Pavlík: je to hotové, je to u p. Šedivej v ZpS na ul. Lavičkova, a snažia sa to p. Gálikovi 

doručiť. Dávali mu podpisovať dodatok k zmluve podľa nového VZN, všetci ho podpísali, p. 

Gálik nie. 

JUDr. Hudecová: nepodpísanie zmluvy alebo dodatku je dôvodom na ukončenie zmluvy 

o poskytovaní soc. služby. 

P. Struhárová: aj v liste Ministerstvo upozornilo, že mesto má povinnosť vyzvať fyzickú 

osobu na opätovné posúdenie zdravotného stavu.  

Mgr. Pavlík: urobia to v spolupráci s GPL. 
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P. Struhárová: spýtala sa Mgr. Pavlíka vo veci § 6 ods. 3 ohľadne zrušenej funkcie 

zástupcov obyvateľov v ZpS na ul. Lavičkova. 

Mgr. Pavlík: obyvatelia ZpS na ul. Lavičkova to nechcú.  

P. Struhárová: ale zákon to ukladá. 

Mgr. Pavlík: oni (SSMT) to nezrušili, samotní obyvatelia si zorganizovali mini referendum 

a nechcú to. 

Mgr. Pavlík: on s klientmi pravidelne robí stretnutia v klubovni, nazývajú to „káva 

s riaditeľom“, kde diskutuje s nimi o problémoch. 

 

UZNESENIE č. 154 

 

Komisia počtom hlasov 4 za, zo 4 prítomných členov komisie odporúča, aby v ZpS 

na ul. Lavičkova a v ZOS na ul. Piaristická bola zvolená „Rada obyvateľov“. 

 

P. Struhárová: chce zorganizovať hlbšie prieskumné stretnutie v ZOS na ul. Piaristická 

(podobne ako zorganizovali na ul. Lavičkova) – dohodnú sa na termíne – 1. – 2. augustový 

týždeň.  

 

P. Struhárová: spýtala sa Mgr. Pavlíka na problémy v nocľahárni.  

Mgr. Pavlík: Zariadenie fungovalo niekoľko rokov iba v noci. Vytvorila sa tam stabilná 

funkcia, všetko fungovalo, ako malo. Tento rok prerobili nocľaháreň na Nízkoprahové denné 

centrum (ďalej len „NPDC“), tzn., že už sa tam aj cez deň vyvíja nejaká činnosť. Prišiel tam 

terénny pracovník – Mgr. Čech a ako pomocníčky 2 kolegyne, ktoré pracujú ako denné 

pracovníčky v NPDC. P. Čech robí v teréne obdivuhodnú prácu s ľuďmi bez domova. A tieto 

2 denné pracovníčky sú mu nápomocné pri vybavovaní úradných záležitostí pre ľudí bez 

domova. Narušili sa vzťahy medzi dennými a nočnými pracovníkmi, lebo denní pracovníci 

tam začali zavádzať zmeny vo fungovaní, čo bolo aj potrebné, nakoľko medzi klientmi sú aj 

alkoholici a narkomani, a nastali tam konflikty. Na Mgr. Pavlíka sa obracajú so žiadosťou 

zasiahnuť. Je vo veľmi ťažkej pozícii. S každým sa individuálne porozprával, následne 

z iniciatívy predsedníčky zvolali stretnutie u neho v kancelárii a taktiež zorganizovali účasť 

zamestnancov na suprevízii s psychologičkou. Snažil sa to s nimi veľmi trpezlivo 

a ohľaduplne riešiť, nie je zástancom riešenia personálnej politiky so samopalom. Opätovne 

sa individuálne rozprával s väčšinou zamestnancov. Nastal tam posun, dokážu sa akceptovať 

a rešpektovať, ale nedokážu sa vyhnúť narušeným súkromným vzťahom. Situácia je teda 

lepšia, ale stále nie je dobrá, aby to tam neovplyvňovalo prácu a je ťažké to vrátiť do normálu.  

P. Struhárová: z jej pohľadu, ak by tam títo starí ľudia zostali, musel by tam prísť človek, 

ktorý to vie robiť a má na to kvalifikáciu. Takto to nie je dobré. 

Mgr. Pavlík: aktuálne to je na registrácii, bude to registrované od 1. septembra a môžu tam 

zriadiť regulárne pracovisko s kvalifikovanými silami.  

P. Struhárová: bolo by dobré zmapovať 3-tí sektor v sociálnej oblasti, a porozmýšľať, akým 

spôsobom by ich vyzvali, nech sa nahlásia – možno nejaká výzva na webovej stránke mesta. 

 

Na záver p. Struhárová, predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a 

ukončila zasadnutie Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku.  

 

              Eva Struhárová v.r. 

                      predsedníčka komisie 

Zapísala: Mgr. Zuzana Marcinátová, garant komisie,  

    dňa 08.07.2016                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    


